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SLOVENSKO: Úroveň a odbornosť. To chce slovenskej verejnosti, za obrovskej podpory
mainstreamu, i prezidentky, poskytnúť hnutie Progresívne Slovensko. Celý internet je
zaplavenými spotmi ich predsedu Michala Šimečku. Kde hovorí o budúcnosti a odbornosti,
a o tom, že to práve vďaka odbornosti môžu byť len oni, kto vytrhne Slovensko z chaosu. V
ktorom sa nachádzame tretí rok. Aj keď od Matoviča majú progresívci ďaleko, spája ich
jedno- tak, ako on, kým sa tu omylom nestal premiérom, ani oni nemajú žiadne skúsenosti
s vládnutím. Čo by za normálnych okolností nemuselo byť na škodu. Iné to však je po vláde
plagiátorov, amatérov bez skúseností a bábkoherečiek. Poďme sa ale pozrieť na samotný ”
obrovský a vše vypovediaci prieskum.”

“Prieskum”
Včera celý mainstream “horel” správami typu: “Vysokoškoláci volia PS!, či “Vysokoškoláci
budú voliť Progresívne Slovensko.” Až mal človek pocit, že ide o nejaký relevantný prieskum so
silnou výpovednou hodnotou. A bolo zistené, že masy vysokoškolákov budú voliť progresívcov.

Odhliadnuc od faktu, že takto postavené titulky by v niekom mohli vyvolať aj iný pocit. A to ten, že
kým SNS volia “fašisti,” Smer “hlupáci so strednou školou a seniori,” stranu, ktorá objavila
Zuzanu Čaputovú a z neziskovky Via Iuris ju dostala až na hrad, volia intelektuáli, ľudia vzdelaní. A v
neposlednom rade “praví demokrati.”

Taraba odkrýva pravdu
Tomáš Taraba, poslanec a predseda strany Život- NS, ktorá ide do volieb spolu so SNS, všetkých
veľmi rýchlo vyviedol z omylu.

“Podľa podvodníkov z Progresívneho Slovenska prieskum vraj ukázal, že 35%
vysokoškolákov chce voliť PS. Nebol to však prieskum, ale internetová anketa. Do ktorej sa
na 14 vysokých školách zapojilo 756 respondentov. Teda 54 študentov na jednu vysokú
školu. Reprezentatívnosť na takej úrovni, akoby ste robili prieskum v rade, čo čaká pred
školou na zmrzlinu,” napísal na sociálnej sieti.

Úroveň a odbornosť
A vyjadril sa i k nedávnej “odbornosti,” ktorú predviedol člen Vallovho teamu. Na diskusii o tom, ako
ďalej s dopravou v našom hlavnom meste.

My pre vás pridávame video, v ktorom si sami môžete zhodnotiť, akou odbornosťou strana PS
disponuje napríklad v osobe vedúceho oddelenia dopravného inžinierstva na bratislavskom
magistráte. (Samozrejme niekto za tú odbornosť aj platí)
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“Progresívne Slovensko a odbornosť sú opačné veličiny. Videli sme to na ich expertovi na
dopravu v hlavnom meste, ktorý nedávno na konferencii nepoznal ani Šancovú ulicu, teda
jednu z hlavných ulíc v Bratislave,” uzavrel Tomáš Taraba.

Ak by sa vám predsa len zažiadalo ešte trochu odbornosti, v tomto našom článku si môžete prečítať,
že v PS sa to zjavne úrovňou a odbornosťou hemží..
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